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6.

Jegyzőkönyv
Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete

2014. márciusi 12-i soron kívüli nyílt üléséről

A Képviselő-testület 2014. március 12-i ülésén hozott döntéseinek mutatója

55/2014. (III.12.) határozat: A képviselő-testület soron kívüli nyílt ülésének napirendjéről
56/2014. (III.12.) határozat: Jászkisér Város Önkormányzatának adósságot keletkeztető ügyleteihez

kapcsolódó 2014. évi fejlesztési céljainak, valamint az ügyletek várható
értékeinek a Kormány előzetes tájékoztatásáról

57/2014. (III.12.) határozat: a 11/2014(I.30.) - a 2014-es Megyei Parlagfű-mentesítési Alaphoz 
történő csatlakozásról, és pályázat benyújtásáról szóló - határozat 
módosításáról

58/2014. (III.12.) határozat: Jászkisér Város Önkormányzata Jászkisér Központ Fejlesztésére tanul-
mányterv jóváhagyásáról

Készült: 3 példányban
1.  eredeti példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattára
1. másolati példány: Jászkisér Város Polgármesteri Hivatala Irattár
2. másolati példány: A Művelődés Háza és Könyvtár-Jászkisér
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2014.  március  12-i soron  kívüli  nyílt
testületi ülésén 14  órai  kezdettel  Jászkiséren a Polgármesteri Hivatal Házasságkötő
Dísztermében

Jelen vannak: 
Hajdú László polgármester elnöklete mellett
Kiss Lajos alpolgármester,
Baloghné Dr. Baka Ibolya,

     Gócza Zoltán,

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet,
Holló Zoltán,
Madarász Sándor,
Sebestyén Ferenc képviselők

Távolmaradását jelezte: Ádám Kálmán képviselő

Távolmaradását nem jelezte:  -

Meghívottak tanácskozási joggal: 
Lukácsi György társadalmi alpolgármester
Szabó Szidónia jegyző, 
Mudris Andrásné dr. aljegyző,
Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető, 
Kis Ernő JÁTI intézményvezető,

Csillik Ferencné intézményvezető,
Soósné Nagy Andrea intézményvezető,
Juhász László sajtóreferens.
Klein Tibor Klein és Társa Bt.,
Sándor Tamás S-TÉR Kft. képviselője.

Hajdú László polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozat ké-
pes, 9 tagjából 8 fő jelen van, az ülést megnyitja. A jegyzőkönyv hitelesítésére Gócza Zoltán és Gubiczné Dr.
Csejtei Erzsébet képviselőket kéri fel, a jegyzőkönyv vezetésével Silye Erzsébet polgármesteri hivatali dol-
gozót bízza meg a testület egyetértésével.

Az  ülés  napirendjének  módosítását  javasolja  2.)  előterjesztésnek  felvenni  a  2014-es  Megyei  Parlagfű-
mentesítési  Alaphoz  történő  csatlakozásról,  és  pályázat  benyújtásáról  szóló  11/2014.(I.30.)  határozat
módosítását.  Az  előterjesztést  a  Jászkisér  Város  Önkormányzata  Jászkisér  Központ  Fejlesztésének
tanulmánytervéről  a  Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottsággal  együtt  tárgyaltjuk  meg,  de  külön  külön
hozunk döntést. A napirend elfogadását szavazásra bocsájtja.

A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 55/2014.(III.12.) határozata:
A képviselő-testület soron kívüli nyílt ülésének napirendjéről

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2014.  március  12-i  nyílt
képviselő-testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint elfogadta:

Előterjesztések

1.)
Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata adósságot 
keletkeztető ügyleteihez kapcsolódó 2014. évi fejlesztési céljairól, az 
ügyletek várható értékeiről a Kormány előzetes tájékoztatására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Kormos Lajos PH pénzügyi osztályvezető

2.)
Előterjesztés a 2014-es Megyei Parlagfű-mentesítési Alaphoz történő
csatlakozásról,  és  pályázat  benyújtásáról  szóló  11/2014.(I.30.)
határozat módosítására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő:    Mudris Andrásné dr. aljegyző

3.)
Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata Jászkisér Központ 
Fejlesztésére tanulmányterv jóváhagyására
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

  Határidő: azonnal
Felelős: Hajdú László polgármester
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Erről értesülnek:
1. Képviselő-testület tagjai helyben,
2. Hajdú László polgármester helyben,
3. Szabó Szidónia jegyző helyben,
4. JNSZ Megyei Kormányhivatal (5001 Szolnok, Pf.: 111)
5. Irattár

Előterjesztése megtárgyalása:

1.)
Előterjesztés  Jászkisér Város  Önkormányzata  adósságot  keletkeztető ügyleteihez kapcsolódó
2014. évi fejlesztési céljairól, az ügyletek várható értékeiről a Kormány előzetes tájékoztatására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő:  Hajdú László polgármester
Előkészítő:     Kormos Lajos PH Pénzügyi osztályvezető

Hajdú László: Ismerteti az előterjesztés lényegét.

A Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta. Kérem a véleményük ismertetését.

Gócza  Zoltán:  A Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság  elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-testületnek  a
határozati javaslatot.

Holló Zoltán elhagyja az ülésterme, a döntéshozatalban 7 fő vesz részt.

Hajdú László. Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 56/2014.(III.12.) határozata:
Jászkisér Város Önkormányzatának adósságot keletkeztető ügyleteihez kapcsolódó 2014. évi fejlesztési
céljainak, valamint az ügyletek várható értékeinek a Kormány előzetes tájékoztatásáról

1.)  Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban
Képviselő-testület)  a  Magyarország  gazdasági  stabilitásáról  szóló  2011.  évi
CXCIV törvény 10. § (7) bekezdése alapján felkéri a polgármestert  és a PH
Pénzügyi Osztály vezetőjét az adósságot  keletkeztető ügyleteihez kapcsolódó
2014. évi fejlesztési céljairól, az ügyletek várható értékeiről adjon tájékoztatást
az alábbiak szerint:

a.)  Az  önkormányzat  2014.  évi  költségvetésében  elfogadott  felhalmozási
feladatokhoz biztosítható fejlesztési célok és ügyletek fejlesztési hitelei (E Ft)

Egészségház felújítása 20 000
Műfüves sportpálya 8 000
Sportöltöző felújítása                                                    1     800
Összesen 29 800

b.)  Egyéb,  az önkormányzat  2014.  évi  költségvetésben nem, de a Gazdasági
Programban szereplő, az év folyamán a költségvetés végrehajtásának kedvező
alakulása esetén figyelembe vehető fejlesztési hitelek (E Ft)

Megújuló energiaforrások napelemmel
(KEOP-201224.10.0/A  2 db pályázat) 11 331
Mart aszfaltú útépítések  9 000
Városközpont rehabilitáció                          5     000
Összesen 25 311

2.)  Az  önkormányzat  2014.  évi  költségvetésben  elfogadott  és  egyéb
folyamatban lévő fejlesztési célokra biztosítható fejlesztési hiteligény összesen:

55 131 E Ft.
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Felelős:Hajdú László polgármester
Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető

Határidő: 2014. március 17.
Erről értesülnek:
1.) Képviselő-testület tagjai
2.) Hajdú László polgármester
3.) Szabó Szidónia jegyző
4.) Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
5.) JNSZ Megyei Kormányhivatal
6.) Irattár

2.)
Előterjesztés  a  2014-es  Megyei  Parlagfű-mentesítési  Alaphoz  történő  csatlakozásról,  és
pályázat benyújtásáról szóló 11/2014.(I.30.) határozat módosítására
(Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő:    Mudris Andrásné dr. aljegyző

Hajdú László: A testület már egyszer tárgyalta, de a pályázat elkészülte után a saját erő némileg emelkedett,
13 150.-Ft lett 12 500 Ft helyett. A pályázati anyag és a határozat összhangjához szükséges a módosítás. A
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság tárgyalta, kérem a véleményüket.

Gócza  Zoltán:  A Pénzügyi  és  Városfejlesztési  Bizottság  elfogadásra  javasolja  a  Képvelő-testületnek  a
határozati javaslatot.

Hajdú László. Kérdés, vélemény?

Nem érkezett hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja az előterjesztés határozati javaslatának elfogadását.

A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 57/2014.(III.12.) határozata:
a 11/2014(I.30.) - a 2014-es Megyei Parlagfű-mentesítési Alaphoz történő csatlakozásról, és pályázat
benyújtásáról szóló - határozat módosításáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  a 11/2014(I.30.)  -  a  2014-es  Megyei  Parlagfű-mentesítési
Alaphoz történő csatlakozásról,  és pályázat benyújtásáról szóló - határozat 4.
pontját az alábbiak szerint módosítja:

„4/  A pályázati  összeg a maximum megpályázható 250.000.-Ft,  az  önerőt,  a
teljes költség 5%-át, maximum 13.160.-Ft-ot a Képviselő-testület a 2014. évi
költségvetésben  a  településüzemeltetés  szakfeladatról  biztosítja.  A  pályázat
tárgya:  gépek,  eszközök  vásárlására,  valamint  a  gyermekek  körében,  és
lakossági körben a védekezés szükségességének hangsúlyozása.”

2./ A határozat többi pontja változatlan tartalommal hatályban marad.

Határidő: 2014. március 19.

Felelős: Hajdú László polgármester
              Mudris Andrásné dr. aljegyző

Erről értesül: 
1/ Képviselő-testület helyben,
2/ Hajdú László polgármester
3/ Megyei Közgyűlési Iroda – Szolnok
4/ Megyei Kormányhivatal - Szolnok
5/ Mudris Andrásné dr. aljegyző
6/ Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
7/ Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság
8/ Irattár
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3.)
Előterjesztés Jászkisér Város Önkormányzata Jászkisér Központ Fejlesztésére tanulmányterv 
jóváhagyására ((Írásban a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
Előterjesztő: Hajdú László polgármester
Előkészítő: Szabó Szidónia jegyző

Hajdú László:  Köszönti  Klein Tibort,  aki  Sándor Tamással  mutatja be a településközpont koncepcióját.
Nyomtatásban körbe adtam megtekintésre. Régóta szeretnénk egy koncepciót, mely elfogadható és hosszútá-
von megvalósításra kerülhet. A geodéziai felmérése is megtörtént ennek a belső területnek. A főépítész úr
majd elmondja, mi minden szükséges a településrendezési tervben ahhoz, hogy elinduljon a dolog. Az enge-
délyes tervek, amennyiben forrást tudunk találni, erre épülve készülnének el. Ha lehet, fogadjuk el ezt alap -
nak. A honlapra is feltesszük és a lakosoknak is lehetne véleményt formálni bizonyos kérdésekben. Átadom a
szót Polgár Lajos főépítész úrnak, hogy elmondja milyen változásokat kell végrehajtani a településrendezési
tervben.

Polgár Lajos: Az előterjesztésben, amit készítettem, a településszerkezeti tervben ez a terület, beépítésre és
beépítésre nem szánt területre fog tagozódni. A beépítésre nem szánt terület, igazából zöldterület kérdéskör –
játszótér és park területe. Beépítési százaléka nagyon kicsi. A másik, ahol épületeket helyezünk el a jövőben,
az magasabb százalékban épülhet be. A tanulmány meg is jelöli az egyes funkcionális területeket, amelyek ha
elfogadásra kerülnek beépülnek a rendezési terv alaptézisébe, amiből engedélyezési vagy kiviteli terv kapha-
tó. A mozi épület helyreállításáról, funkciójáról, bővítéséről, előtte való tér beépítéséről is tájékoztatást ad,
ami több lépcsőben valósulhat meg. Az itt felsorolt variációk megvalósíthatók, tegyenek fel kérdéseket a
megvalósításáról, vagy mondják el gondolataikat, ami ettől eltérő. A tervezők többszöri egyeztetés után te-
szik meg javaslatukat. Olyan anyag, ami tárgyalásra alkalmas. Javaslom, hogy tárgyalják meg és ha lehet fo -
gadják el.

Hajdú László: Megérkezett Sándor Tamás az S-TÉR tervezője. Megkérem ismertesse a településközpont
koncepcióját.

Sándor Tamás  köszönti a jelenlévőket  és elmondja, hogy kb.  féléve volt  egy alkalom, amikor a képvi-
selő-testületet tájékoztatták az elképzeléseikről, amit véleményezett a testület és ezeket a véleményeket be -
építve, valamint a játszótér kialakítására elnyert pályázatot figyelembe véve készült a tanulmányterv.

Kivetítőn mutatja be a Bizottságnak és a képviselő-testületnek a településközpontjának kialakítására készült
elképzeléseiket. A koncepció ismertetése után kéri a jelenlévőket, hogy véleményezzék az elhangzottakat. 

Hajdú László:  Alapot adna az elindulásra, a forrásoktól függően 5-15 év múlva így nézne ki a település
központja. 

Sándor Tamás: A mozi tanulmányterve elkészült, a játszótér tervei elkészültek, a főtér tanulmányterve még
munkaközi állapotban van. A mozinak és a főtérnek tanulmányterve készült el, az engedélyezési, kiviteli terv
készítéséig még lehet rajta finomítani.

Holló Zoltán: A II. Világháborús emlékmű áthelyezésre kerül, de a parkban van még két másik emlékmű is.
Nem láttam a bemutatóban, azokkal mit terveznek?

Sándor Tamás: A másik kettő megmarad a helyén, de utána fogok nézni.

Kormos Lajos a tanulmánytervből a Jászkisérre jellemző egyediséget hiányolja.

Sándor Tamás: Van olyan dolog, ami Jászkisérhez köthető? Kérem, mondják el ötleteiket.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: Jászkiséren nem a főtéren, hanem a Művelődés Háza előtt van a redemptiós
emlékmű, amely azoknak állít emléket, akik Jászkisérről fizettek a redemptióhoz. 

Balog László régebbi  látványtervre hivatkozik,  melyben két  pont  között  pl.  egy nagyobb és egy kisebb
szökőkút  között  a  Jászkisérre  jellemző  vízfolyást  elevenítették  meg.  Emlékeztet  arra  is,  hogy többször
felmerült  sportcsarnok építése  is.  A katolikus  parókia  helyén esetleg megépítésre  kerülhetne,  a  jelenlegi
viszonyok között valószínű, hogy ez a leghamarabb megvalósítható a sportcélok figyelembe vételével.

Hajdú László: Nagyon sokat beszéltünk, voltak itt az S-Tér munkatársai, úgymond helyben tervezték, nem
az íróasztal mellett. Ennek során a katolikus egyházzal is egyeztettünk pl. így került lebontásra a plébánia
területén az ól lebontására is. A Plébános úr nyitott arra, hogy az alsóépület lebontásra kerüljön és átkerüljön
az önkormányzathoz, de ez hosszú folyamat eredménye lenne. A könyvtár melletti két férőhely közül, az
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egyiket felajánlottuk az egyháznak a plébánia helyett, ami a Plébános úr szerint elég is lenne a feladataikhoz,
de ezt  csak akkor szabad meglépni,  ha már  funkciót  tudunk adni.  Szabad-e lebontani  a plébániát,  vagy
funkciót kell találni neki? Azt tudni kell, hogy a plébánia együtt épült a templommal. A plébánia felújítva,
elég műves régi épület. 

Sándor Tamás: A plébánia épülete nincs olyan rossz állapotban, hogy az bontandónak ítélném. Jobb lenne
megtartani, mert építészileg értékes elemről van szó. Ez a terület sportcsarnoknak valószínűleg kicsi lenne,
és megközelíthetősége járművel nem jó és nem lehetne a szükséges parkolóhelyet biztosítani hozzá. Szükség
lehet sportcsarnokra, de meg kell vizsgálni, hogy melyik terület lenne alkalmas erre a feladatra.

Hajdú László:  A piacnál  a  vízmű mellett  van egy nagyobb hely,  ami  a  sportcsarnoknak megfelelne és
parkolóhely is biztosítható.

Nemes András: A templom környéke fel lesz töltve? Egy szintbe van itt a parkkal.

Sándor Tamás: Nem, ez úgymond tervezői pontatlanság. 

Kovács Károly: Többször neki futott ennek már a testület, az akkori vélemények visszaköszönnek ebbe a
tervben. Felmerült  Kisér megjelenítése, a vízfolyás működtetése és tisztán tartása gondot jelentene. Elég
letisztult anyag, az előző észrevételeket is figyelembe vették, javaslom az elfogadását.

Polgár  Lajos felhívja  a  tervezők  figyelmét  a  telekhez  mért  beépítettség  százalékhoz  igazítását  az
épületeknek, összhangba kell hozni a területtel. A sportcsarnokhoz ő is kevésnek találja a területet, a volt
szövetkezet vagy a dohánybeváltó területét tudná elképzelni erre a célra.

Sándor Tamás:  Ha koncepciót  elfogadja  a  testület,  akkor  a  következő lépés  lehet  a  településrendezési
tervvel összhangba hozása, amihez össze kell ülni és megbeszélni. Ez egy tanulmányterv, ami egy alap és
lehet tovább építeni.

Balogh György a félig nyitott színpad nagyságára és rendezvény esetén a park felőli oldalának lezárására
hívja fel a figyelmet, hogy azokkal vegyék majd fel a kapcsolatot, akik azt használják fogják.

Baloghné Dr.  Baka Ibolya távozik  az  ülésről,  a  továbbiakban a  Képvelő-testület  7  tagja  vesz  részt  a
döntéshozatalban.

Madarász  Sándor elhagyja  az  üléstermet,  a  továbbiakban  a  Képvelő-testület  6  tagja  vesz  részt  a
döntéshozatalban.

Sándor Tamás: Rendezvény esetén a színpadot egy méterrel ki lehet emelni és a hátsófalat leengedni, de ha
nincs  rendezvény  nincs  szükség  a  szint  megemelésére.  Ez  még  tanulmányterv,  de  az  épület  funkcióit
figyelembe  vették  kollégái  a  készítésénél.  Természetesen  egyeztetnek  a  szakemberekkel  a  terv  további
kidolgozásánál. 

Kiss Lajos: Jelenlegi állapotában a főtér nem átlátható, nem biztonságos, különböző elemek randalíroznak
ott esténként. A korábbiakban arról volt szó, hogy legyen kinyitva a tér, legyen átlátható sok ülőhellyel, belső
elkülönült szigetekkel. Én nem látom ezt a tervben. Még a templom felé még mindig nem elég nyitott a tér és
a főtér jellegét hiányolom.

Sándor Tamás: Az emlékmű és fenyőfa liget eltávolítása nagyon sokat nyit a téren. Nem gondoljuk, hogy
ennél sokkal több növényzetet kellene ritkítani. A javaslatban nem csak a fenyőliget kivétele szerepel, de
amennyiben úgy gondolják, lehet tovább ritkítani a növényzetet.

Polgár Lajos nagyon fontosnak tartja, hogy a gyógyszertártól a moziig egy széles sétány fog kialakulni, ami
eddig nem volt, valamit a Hivatal felőli oldalon ki lesz alakítva a parkoló és térfallal lezárva a terület, ez
mind erősíti a főtér jelleget. A településfejlesztés nem kis időt vesz igénybe 15-25 év, de az alapjait le kell
rakni, amin el lehet indulni.

Madarász  Sándor visszatér  az  ülésterembe, a  továbbiakban  a  Képvelő-testület  7  tagja  vesz  részt  a
döntéshozatalban.

Sebestyén Ferenc: Mennyire lehet ezt nyilvánossá tenni? Képújságra fel lehet tenni?

Hajdú László:  Ha elfogadja a határozati javaslatot a testület, úgy gondoltam, hogy meg lehet jeleníteni a
rövidített  változatát a honlapon és a képújságon és bizonyos témákban kérdéseket feltenni a lakosoknak,
hogy mi a véleményük róla.
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Mudris Andrásné dr. javasol néhány kérdést, amit a tervvel kapcsolatban megkérdezhetnek a lakosoktól.

Gócza  Zoltán javasolja  a  koncepció  elfogadását,  mert  amit  kértek  korábban,  az  megvalósul  benne.
Elfogadása után a részleteket lehet tisztázni és megvalósításához a pályázati lehetőségeket keresni.

Polgár Lajos tájékoztatja a jelenlevőket a rendezési terv nyilvánosságának biztosításáról.

Kovács  Károly kéri,  lakosság  elé  a  javított  terv  kerüljön  ki,  elmondva  az  is,  hogy anyagi  forrásoknak
megfelelően több lépcsőben tervezzük a tér kialakítását.

Borbély Gyula véleménye szerint, mint park nagyon szép, aminek belül lesznek funkciói, de nem érzi azt, 
hogy ez a település főtere lenne.

Sándor  Tamás  úgy  gondolja,  hogy  4-5-6  elemnek  (  pl.  mozi  épület  felújítása,  a  templom  előtti  tér
kialakítása, színpad elkészítése, térfal megépítése) össze kell állni, hogy kialakuljon a főtér jelleg.

Borbély Gyula hiányolja a tanulmányterv pontosságát a park növényzetével kapcsolatban.

Lukácsi György társadalmi alpolgármester távozik az ülésről.

Sándor Tamás elmondja, hogy a tanulmányterv a növényzet elhelyezkedését tartalmazza, de nem a jelenlegi
fa állományt tükrözi. A tervek további kidolgozásakor kerülnek ezek pontosításra.

Gubiczné  Dr.  Csejtei  Erzsébet véleménye  szerint  a  lakosság  a  fák  kivágását  fogja  legjobban
megkérdőjelezni. Kiss Lajossal és Borbély Gyulával egyetért a tér további kinyitásával és a főtér jellegének
erősítésével.

Hajdú László: Mit értenek a tér nagyobb mértékben való kinyitásán? A templommal szemben legyen út,
vagy a fák, a növényzet változtatását értik alatta?

Polgár Lajos: Fák ültetésével, kivágásával lehet szintbeli eltéréseket elérni, ami kiemeli a templom épületét.

Sándor  Tamás:  Fát  nem ültettünk  be  a  látványtervbe,  a  meglévő  állomány  került  ritkításra.  Tervezői
szempontból egyetért a tér kinyitásával. 

Borbély  Gyula:  Nyílt  közösségi  tér  legyen.  Átlátható,  biztonságos legyen,  ahol  este  is  elengedhetjük a
gyerekeket. Nyáron a fiatalok tudják használni a teret.

Sándor Tamás: Nagy terület ez, ahhoz, hogy csak térburkolat legyen rajta.

Hajdú László: Az előző években készített tervekhez képest ez a legjobb változat eddig.

Kis Ernő: A pakolási  gondok megoldására  is  gondolni  kell.  A polgármesteri  hivatali  teret  meg kellene
vásárolni  ehhez.  Borbély Gyulának  igazat  ad  abban,  hogy idegenként  halad  át  valaki  településen,  nem
érzékeli hol van a település központja.

Hajdú László: Alkalmas a koncepció arra, hogy tovább dolgozzanak rajta, ezért javaslom az elfogadását.

További kérdés, vélemény?

Nem érkezett több hozzászólás, ezért szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.

A Képvelő-testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Jászkisér Város Önkormányzata Képviselő-testületének 58/2014.(III.12.) határozata:
Jászkisér Város Önkormányzata Jászkisér Központ Fejlesztésére tanulmányterv jóváhagyásáról

Jászkisér  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  Jászkisér  Központ
Fejlesztésére  –  a  pályázat  útján  rövidtávon  megvalósításra  váró  játszótér
elhelyezésével  –  a  tanulmánytervben  foglaltakat  hosszú  távú  tervként
jóváhagyja, az előterjesztés mellékletében foglaltakkal együtt.

Felelős: Hajdú László polgármester
Kormos Lajos PH Pénzügyi Osztályvezető
Polgár Lajos városi főépítész

Határidő: folyamatos
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Erről értesülnek:
1.) Képviselő-testület tagjai
2.) Hajdú László polgármester
3.) Szabó Szidónia jegyző
4.) Kormos Lajos pénzügyi osztályvezető
5.) Polgár Lajos városi főépítész
6.) JNSZ Megyei Kormányhivatal
7.) Irattár

Hajdú László: Közérdekű bejelentése van valakinek?

Madarász Sándor a Polgárőr Egyesületen belüli problémás helyzetről, személyi ellentétről tájékoztatja a
testületet  és  kéri,  hogy  a  költségvetésbe  betervezett  500  ezer  forintot  kapja  meg  a  polgárőrség  a
működéséhez.

Hajdú László elmondja, hogy a polgárőr egyesületen belüli személyi ellentétről jutott el információ hozzá.
Ha tudja, hogy ez a kérdés felmerül, akkor a másik felet is meghívták volna az ülésre. A polgárőrséget nem
lehetetleníti el a helyzet megoldásáig, 100 ezer forint kifizetését biztosítja működésükhöz.

Bejelentkezett hozzá péntekre a Polgárőr Egyesületek Szövetségének Felügyelő Bizottságának elnöke.

Gubiczné Dr. Csejtei Erzsébet: A belső dolgokat rendezni kell. Sajnálja, ha versenyhelyzet alakul ki, mert
az nem jó dolog. 

Kovács Károly is úgy gondolja, hogy az Egyesületen belül békésen kell megoldani a helyzetet. 

Hajdú László javasolja a polgárőrség taggyűlésének összehívását a probléma rendezésére.

Az önkormányzati kitüntetésekre a javaslattételi határidőre hívja fel a figyelmet.

Balog László érdeklődik a csapadékvíz elvezető rendszer rekonstrukciójával kapcsolatban ki a felelős az 
önkormányzatnál, akit megkereshetnek a lakosok az esetleges problémákkal.

Hajdú László: Benedek Józsefet és Kis Ernőt kereshetik a lakosok.

Hajdú László megköszöni a testület munkáját és az ülést berekeszti.

K. m. f.

                      Hajdú László                                                                 Mudris Andrásné dr.     
                       polgármester                                                                              aljegyző                          
 

                        Gócza Zoltán                                                          Gubiczné Csejtei Erzsébet 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő                                                      jegyzőkönyv-hitelesítő
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